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SKOLEBESTYRELSEN 

Møde i skolebestyrelsen  

23. september 2024 kl. 17.15-20 på Rødding Skole 
 

De forældrevalgte holder formøde 16.45-17.15 

 
Deltagere: Pia Thymann-Donslund, Jim Zacharia, Joan Mortensen, Nadia Christensen, 

Maria Dinesen, Jan Welling, Mette Warming, Marlene Bøgh, Rie Sørensen, Heidi Bertelsen, 

Helle A. Høffner og Henriette Rask + Stine og Signe (elevrådet) 

 

 

Referat: 

Punkt Art  
0.a      Godkendelse af 

referatet 
 Jim gør opmærksom på at have meldt afbud 

til det forrige bestyrelsesmøde, og skal derfor 

ikke stå som fraværende.  
Fremadrettet noterer vi hhv. tilstede og 

afbud. 
Afbud skal fortsat meddeles til Pia, senest 
ugen før mødet, ligesom Pia skal vide om 

nogle fra bestyrelsen deltager i personale-
møderne.   
I forhold til kvittering af mails, sendt rundt i 

bestyrelsen, skal der kun kvitteres på mailen, 
når der er et spørgsmål. Her forpligter man 

sig til at svare, som det blev besluttet på 
første bestyrelsesmøde. 
 

Nadia tager forældrereferatet af dette 

møde. 
 

0.b     Nyt fra elevrådet  Elevrådet har nedsat følgende udvalg: 
Affaldssortering 
PLC-aktiviteter 

Maddage 
TBT – The booktalkers 

Frikvartersudvalg (med ledelsen) 
 
Elevrådet deltager i kommunal elevråds-

dag på Basen den 26.09. 

 
1. Opfølgning på 

trivselstal i JV 

OP 

15 min 
17.15 

Ved formand + ledelsen 

Præsentation af de korrekte kommunale 
tal fra den nationale trivselsmåling.  
 

Bestyrelsesformanden har lagt opslag 
med de korrekte tal på skolens facebook-

profil. 
 
Præsentation af karaktergennemsnittet 

ved de obligatoriske afgangsprøver i 
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skoleåret 23/24.  
På alle parametre er resultaterne meget 

flotte og yderst tilfredsstillende. 
 

2. Opfølgning på 

forældremøder 

OP+B 

15 min 
17.30 

Hvordan er det gået med deltagelse på 

alle årgange? 
Har der været nogle tilkendegivelser med 

ris og ros? 
Skal vi deltage på alle møder i 
kommende år? 

 
Tilbagemeldingen fra bestyrelsesmed-

lemmer: 
Enkelte bestyrelsesmedlemmer giver ud-
tryk for at komme til at fremstå i en rolle 

som ”politimand” eks. i forhold til 
italesættelse af indsatserne læsning og 
trafik. Balancegang i forhold til, hvor 

langt man skal gå i italesættelse af et 
indsatsområde.  

Oplevelse af, at indholdet af bestyrelsens 
skriv skulle være kommet fra medarbej-
derne. De deltagende bestyrelses-

medlemmer kunne så have bakket 
medarbejderne op om indsatsområderne. 
Det vil være en fordel, at bestyrelsen 

først kommer på i slutningen af foræl-
dremøderne. 

 
Ledelsen og medarbejdere fortæller, at 
der udelukkende har været positiv feed-

back til bestyrelsens deltagelse i og 
indlæg ved forældremøderne. 

 

3. Læsning O 
15 min 

17.45 

Ledelsen fortæller om, hvorfor det er et 
af indsatsområderne, samt hvilke 

forventninger vi har til skole-hjem-
samarbejdet i forbindelse med læsning. 

 
Baggrunden for læseindsatsen er, at 
forskning viser, at gode læsefærdigheder 

handler om, hvordan børn klarer sig i 
livet. Læsefærdighederne dykker både 

nationalt og internationalt plan.  
På hele skolen er der indført læsebånd 
hver dag fra kl. 8.00-8.15. Her læses der 

i alle fag. 
 
Temaaften om læsning den 11. nov. 

Indbydelse sendes ud i indeværende uge. 
 

Fra skolen er der en forventning om, at 
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der også læses hjemme i gennemsnit 15-
20 min. 5 dage om ugen. 

 
Nadia sender ”gulerodsplan” med fif til, 
hvordan der i hjemmene kan findes 

ekstra tid til skolearbejde; herunder læs-
ning. 
 

4. ”Åbent Hus” for 
kommende 

skolestartere i 
25/26 

D+B 
15 min 

18.00 

Arrangementet er planlagt til den 6. 
november fra kl. 17-19.  

Invitation sendes ud til kommende 0. 
årgangs forældre via E-boks. 

Invitationen tilgår også børnehaverne. 
Jim, Pia, Joan, Mette, Maria og evt. Jan 
deltager i arrangementet. 

 

5. Opfølgning på trafik 

fra seneste møde 

OP+B 

10 min 
18.15 

Opfølgning efter video fra Jan? Har det 

haft den ønskede effekt? Eller skal vi 
igangsætte flere tiltag? 
Opfølgning på henvendelse til Anders ved 

Nadia? 
 

Trafiksituationen ved ”Kys og kør” er 
blevet forværret. 
Ledelsen undersøger muligheden for at 

få en ekstern vagt ud for at italesætte 
parkeringssituationen. 
 

6. Fokuspunkter – 
hvad skal 

bestyrelsen 
specifikt arbejde 

med? Hvad skal 
være 
fokuspunkterne på 

vores hjemmeside? 

O+D 
20 min 

18.25 
 

Indflyvning ved ledelsen; herunder 
forslag til opbygning af hjemmeside med 

overskrifter. 
 

Hvordan ”brander” vi os bedst på vores 
hjemmeside? 
 

Bestyrelsen kommer med input og på 
næste møde arbejdes der videre med 
disse input i grupper 

 
Målgruppen for hjemmesiden er primært 

nye forældre og til praktisk information. 
 
Input fra bestyrelsen: 

Overskriften ”Fakta og praktisk informa-
tion” og ”buskort” skal slås sammen. 
 

Korte filmoptagelser med deltagelse af 
elever og medarbejdere tænkes ind. 

 
Mere fængende overskrifter inden for 
”trivsel og læring”. 
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Målgruppen er også de studerende på 
UC´erne og potentielle ansøgere til ledige 

stillinger. 
 
Obs på, at hjemmesiden skal være over-

skuelig, og ikke overinformere. 
 
Forslag om, at der under afsnittet 

”Værdier og børnesyn” linkes til skolens 
principper. 

 
Ved næste bestyrelsesmøde arbejdes der 
videre med punktet og inputtene; herun-

der, hvad der skal ind under de enkelte 
overskrifter på hjemmesiden. 
 

 

Vi siger farvel og tak til eleverne 

7. Økonomi O+D 
30 min 

18.45 

På mødet gennemgås materialet.  

 

Der er vedlagt materiale, som beskriver budgettet inden 

for de enkelte områder: 

 

• Oversigter med reduktionsblokke og 

udvidelsesblokke 

• Beskrivelser af reduktionsblokke og 

udvidelsesblokke 

• Investeringsoversigt 2025 - 2028 

• Hovedoversigt 2024 – 2028 

• Oversigt over tekniske ændringer 2025-2028 

• Budgetrapport 2025 - 2028 indeholdende det 

tekniske budget 

 

Der laves høringssvar tirsdag den 24. 
september fra kl. 17-18. Deadline for 

indsendelse af høringssvar er onsdag 
den 25. september kl. 12.  
 

8. Frit skolevalg O+B 
10 min 

19.15 

Der er lavet ændringer i forhold til ”Frit skolevalg”. Vi 

gennemgår punktet på mødet. 

 

Høringsmaterialet er vedhæftet, og omfatter: 

- Den politiske sag. 

- Bilag 1 ”Regelsæt for Frit skolevalg” 

- Bilag 2: ”Frit skolevalg – loft på antal klasser” 

- Bilag 3: ”Frit skolevalg – udnyttelse af 

eksisterende bygninger” 

 

Bestyrelsen besluttede at lave et hørings-
svar. Formanden sørger for udarbejdel-
sen af høringssvar og sender det ud til 

bestyrelsen i slutningen af ugen.  
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Deadline for indsendelse af høringssvar 
er onsdag den 2. oktober kl. 12. 

 

9. Evaluering af 
kursus for 

bestyrelser 

5 min 
19.25 

Godt introduktionsmøde, som gav en god 
indføring til opgaven som bestyrelses-

medlem i en folkeskole. 
 

10. Evaluering af 
opfølgningsmøde 

med øvrige 
skolebestyrelser i 
forhold til fokus på 

Vejen Kommunes 
økonomi 

D 
10 min 

19.30 

Lukket punkt 

11. Nyt fra: 
o SFO  
o Personalet 

o Ledelse 
o Forældre 

O 
15 min 
19.40 

SFO: 
Ny medarbejder er ansat i Spor 2 i et 
flexjob 15 timer pr. uge. 

 
Aktiviteter på tværs af Spor 1 og 2.  

SFO er kommet godt fra start. Mange 
nye børn fra Lintrup er kommet ind i 
SFO. 

 
Forældrekaffe torsdag i denne uge 
 

Personalet: 
9. årgang har været på lejrskole i Kbh. 

 
Ny struktur med fagdage giver øget 
mulighed for samarbejde. Generelt er der 

mange positive meldinger om fagdagene. 
Fra medarbejderne er der en oplevelse af 

at blive lyttet til i forhold til en struktur, 
som giver øget tid til samarbejde og for-
dybelse 

 
Ledelsen: 
Elevtallet pr. 05.09. er som forventet.  

Forventning om at komme ud af 2024 
med et regnskab i balance. 

 
Udskolingen har deltaget i projekt om 
mental sundhed med fokus på sociale 

fællesskaber. 
 
Efter flere forældrehenvendelser justeres 

der i ringetider og struktur for tilsyn på 
fagdage i tidsrummet 13.00-14.00. 

 
Pædagogisk ledelse, hvor ledelsen 
kommer på besøg i undervisningen 

Igangværende udvikling af teamsamar-
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bejde, hvor koordinatorer uddannes. 
 

Indsats i matematik i udskolingen for de 
dygtigste elever 
 

Forældre: 
Forespørgsel omkring knallertkørekort. 
Opfordring til at tage fat i Mikkel Lund 

fra ungdomsskolen. 
 

Nadia og Jim deltager i årsmødet for 
”Skole og Forældre” 
 

 

12. Evt.  5 min 

19.55 
 

Aftalt, at kontaktperson til byrådet invi-

teres med på et bestyrelsesmøde. 

Kommende punkter 
 
 

 o Nyt bedømmelsessystem 

o Søvn: Søvnkonsulent inviteres på et møde i 

24/25 

o Nyt logo/ny skole – hvordan skal vi sætte det 

i gang? 

o Bestyrelsens fokuspunkter; forlængelse af 
drøftelserne under punkt 1 

 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 

Venlig hilsen Pia Thymann-Donslund 
 
 

 


